

Title (en)
A GOLF PRACTICE NET.

Title (de)
NETZ FÜR DAS GOLF-TRAINING.

Title (fr)
FILET D'ENTRAÎNEMENT AU GOLF.

Publication
EP 0200727 A1 19861112 (EN)

Application
EP 85900019 A 19841213

Priority
AU 282983 A 19831213

Abstract (en)
[origin: WO8502549A1] A golf practice net has a body (10) of funnelled form, supported to taper from a fairly large mouth (14) at the front to a small rear opening or target area (15) to which driven golf balls are aimed, those entering the target area (15) falling through a conduit (16) to a receptacle (26), those missing the target area (15) rolling down the bottom (12) of the net, which slopes down from the target area (15) to the mouth (14), to return to a position convenient to the golfer practising at the net.

Abstract (fr)
Un filet d'entraînement au golf possède un corps (10) en forme d'entonnoir, supporté de manière à avoir une forme conique à partir d'une embouchure relativement large (40) à l'avant vers une petite ouverture arrière ou zone cible (15) vers laquelle sont lancées les balles de golf. Les balles de golf qui entrent dans la zone cible (15) tombent au travers d'une conduite (16) dans un réceptacle (28), et celles qui manquent la zone cible (15) tombent en roulant vers le bas (12) du filet qui fait une pente descendante depuis la zone cible (15) vers l'embouchure (14) pour ramener les balles de golf vers une position appropriée au joueur de golf s'entraînant avec ce filet.

IPC 1-7
A63B 69/36; A63B 63/00

IPC 8 full level
A63B 63/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63B 63/00 (2013.01); **A63B 2063/001** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8502549A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8502549 A1 19850620; EP 0200727 A1 19861112

DOCDB simple family (application)
AU 8400257 W 19841213; EP 85900019 A 19841213